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To:

Cc:

From:

Sent: Sat 2/6/2021 9:51:10 AM

Subject: RE: vaccinatie in relatie tot de verwachting weersverwachtingen

Received: Sat 2/6/2021 9:51:10 AM

Ha IEE
Prima, we hebben straks contact.

Nog niets gehoord van het RIVM, maar dat kunnen we nogmaals vragen/aanbieden. Is het een idee dat te doen

na het wit straks ?

or EIEN

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry com)

van:TEEN"BECKETGin vs ul
Verzonden: 6 feb. 2021 08:36

Naar:
" 5.1.2e y

minvws.nl>

Ce:
" 5.1.2e yy” (@minvws.nl>

Onderwerp: RE: vaccinatie in relatie tot de verwachting weersverwachtingen

Dank [EXER] zal na het WIT een terugkoppeling sturen, met name over de vraag of code rood wordt uitgeroepen.

Is het RIVM toevallig al bij jou op de lijn gekomen over de vraag of ze gebruik willen maken van het aanbod om zwaar materiaal van

politie/KMar in te (kunnen) zetten voor distributie van vaccins naar de centrale locatie?

Groet,

van:[IEEEBEEEDN0 ninvvs 01>
Datum: vrijdag 05 feb. 2021 11:22 PM

)<EEEa minvws of,[INIIIGEEE BEER wins of, [IEEEDEE
minvws.nl>

minvws.nl>,[IIE<BEXE  minvws of,IESE)

Onderwerp: FW: vaccinatie in relatie tot de verwachting weersverwachtingen

Ha

Nav onze call met GGD en RIVM heb ik geschakeld met [JEXES <n is er ook geschakeld met de Nctv. Conclusie: we gaan mee

in de wens van de GGD om zelf afweging te maken en verantwoordelijkheid te nemen.

De Nctv heeft ons aangegeven hun advies onzorgvuldig te hebben geformuleerd. Dat zullen ze beter doen.

IEE eet eea met Hugo doorgesproken en ook Hugo is ook akkoord met de lijn om mee te gaan met de GGD’en..

Telefonisch heb ik [JIEEE2' helemaal meegenomen. Afspraak is nu dat we morgen contact houden, zeker als code

oranje wijzigt in code rood. Ook met oog op de communicatie. Die ligt nu bij de GGD’en. Die zijn daar ook al druk mee.

Voor vanavond dank en morgen hebben we indien nodig contact.

Grt

van:INCE
Verzonden: vrijdag 5 februari 2021 23:15



1128199

Aan: PRERFEEN @ gadghor.nl’ JIEEM @gedghor.nl>

CC: 5.1.2e @rivm.nl'

Onderwerp: vaccinatie in relatie tot de verwachting weersverwachtingen

geste EXEC
Naar aanleiding van onze call vanavond hebben wij nhogmaals contact gezocht met de Nctv die ons vanmiddag geadviseerd heeft

over vaccinatie in relatie tot de verwachte weersomstandigheden zondag.

De NCC van de Ntcv heeft ons vanmiddag aldus geadviseerd:
Naar aanleiding van een brainstorm sessie met diverse werkgroepleden van de Task Force Covid hedenochtend en het

Weerlmpact team van vanmiddag (verslag daarvan volgt) willen wij jullie het volgende adviseren:

a) De vaccinatie campagne as zondag 7 februari uit te stellen.

b) Op zaterdagochtend (na afloop van het Weerimpactteam overleg om 11:00uur) een besluit te nemen voor uit stellen van

de vaccinatie campagne ook op maandag. NB zij kunnen alleen besluit nemen over advies hierover.

c) Het zou goed zijn om in de overwegingen mbt besluitvorming bij a en b u te laten adviseren door de collega’s van het

vaccinatie team van RIVM, in het kader van consequentie analyse.
d) De transporten van vaccin van leverancier naar opslag locatie wel doorgang te laten verlenen eventueel ondersteund

door zware transportmiddelen van Nationale politie of Kmar. Beide partijen hebben aangegeven hier een rol in te kunnen

spelen. Voor assistentie van de Kmar is een bijstandverzoek noodzakelijk. Gezien de gereeedstelling bij beide

organisaties tijd vergt, een verzoek om assistentie z.s.m. kenbaar te maken.

e) Tijdige en goed publieksinformatie berichten omtrent een eventuele afgelasting van de vaccinatie programma op zondag
en maandag reeds op zaterdag uit te vaardigen

In onze call gafjij aan dat het de wens is van de GGD als uitvoerende partij zelf te beoordelen of zij open kunnen blijven, hier is

geen besluit van de minister voor nodig. Hierbij willen de GGD’en in beginsel de kleurcodering van het KNMI volgen: bij oranje

blijven ze open, bij rood sluiten ze. Dit geldt ook voor testlocaties. Bij code oranje kunnen afspraken doorgang vinden voor hen

die dat willen. Indien iemand zijn of haar afspraak wil verzetten kan iemand vaak alsnog volgende week terecht. Belangrijk om

hier duidelijk in te communiceren. Indien het code rood wordt, worden afspraken afgezegd, worden personen gebeld en/of

ontvangen ze een SMS.

Naar aanleiding van dit signaal hebben wij met de Nctv geschakeld over hun advies. Zij gaven aan dat met het advies bedoeld

wordt dat de Nctv VWS adviseert de GGD’en in overweging te geven de vaccinatie campagne aanstaande zondag uit stellen.

Hierbij reiken we jullie dit advies aan. Het besluit om dit advies op te volgen is de afweging en verantwoordelijkheid van de

individuele GGD.

Wij adviseren — ongetwijfeld ten overvloede - komende dagen gelet op de weerssituatie ook goed contact te hebben met de het

RIVM over de afspraken met betrekking tot leveringen.

Voor de volledigheid voeg ik een notitie van de Nctv met verschillende scenario’s toe.

Nogmaals excuses voor de ontstane verwarring vanavond.

Hartelijke groet


